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Rada Miasta Poręba 
RM.0002.46.2022 

Protokół nr XLVI/23 

XLVI Sesja w dniu 30 stycznia 2023r. 
Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2023r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:56 tego 
samego dnia. 
Miejsce: Obrady XLVI sesji Rady Miasta odbyły się w trybie zdalnym. 

Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Anna Winczakiewicz 

Numery podjętych uchwał: XLVI/493/23– XLVI/502/23 

Załączniki do protokołu: 

1. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym; 

2. Imienne wykazy głosowania radnych; 

3. Uchwały od nr XLVI/493/23– XLVI/502/23. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 
 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 
2. Mariusz Błaszczuk 
3. Grażyna Furmanek 
4. Barbara Gola 
5. Krzysztof Hamerlik 
6. Ewelina Janeczek 
7. Przemysław Kiliański 
8. Elżbieta Kołodziej 
9. Mariusz Kołton 
10. Marcin Kucia 
11. Jolanta Łakomska 
12. Jarosław Machura 
13. Marek Miśta 
14. Krystyna Rok 
15. Tomasz Turek 

Lista obecności gości: 

 

1. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra. 

2. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran.  

3. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha.  

4. Mecenas Michał Szachnitowski.  

5. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie Karol Hadrych. 

6. Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik. 

7. Kierownik Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Ewa Weber. 

8. Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Porębie Małgorzata Dychus. 

9. Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie Agnieszka Andrzejewska. 
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10. Kierownik Świetlicy Środowiskowej w Porębie Edyta Lora-Bijak. 

11. Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Porębie Mariusz 

Grabarczyk. 

12. Dyrektor Przedszkola Nr 1 w Porębie Justyna Kłosowska. 

13. Kierownik SPZOZ Joanna Pelińska. 

14. Główna Księgowa Monika Sałacińska- Rok. 

15. Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Katarzyna Wilk. 

16. Kierownik Referatu Środków Pomocowych i Rozwoju Joanna Kowalska. 

17. Pracownik Urzędu Miasta Poręba Justyna Brzozowska. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła XLVI Sesję Rady Miasta 

Poręba w dniu 30 stycznia 2023 r. o godz. 900, powitała uczestniczących w sesji radnych, 

Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta Poręba, kierowników jednostek organizacyjnych, 

kierowników i pracowników urzędu miasta oraz mieszkańców. 

Przewodnicząca poinformowała, iż w związku z podjęciem Uchwały Nr XLV/492/22 Rady 

Miasta Poręba z dnia 19 grudnia 2022 roku sesja odbywa się w zdalnym trybie obradowania. 

Przewodnicząca powiedziała, iż z uwagi na utrudniony dostęp do uczestniczenia w sesji, 

mieszkańcy mogą zgłosić się do urzędu i zabrać głos. Poprosiła radnych o potwierdzenie 

obecności po odczytaniu nazwiska radnego oraz potwierdzenie obecności w formie 

elektronicznej. 

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na moment 

otwarcia sesji w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu XLVI Sesji Rady Miasta na dzień 30 stycznia 2023 roku 

Radni otrzymali porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XLV sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2020 – 2023; 
b) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 
Mieszkaniowej SIM Zagłębie sp. z o.o. z siedzibą w Sosnowcu. 
c) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy. 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 
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Przewodnicząca Rady Miasta zgłosiła wniosek formalny o przeprowadzenie wszystkich 
głosowań w trybie imiennym. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
przeprowadzenia wszystkich głosowań w trybie imiennym .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 
Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
PRZECIW (1) 
Marcin Kucia 
 
Z uwagi rozbieżność w głosowaniu elektronicznym i imiennym Radnego Marcina Kuci, 
głosowanie zostało przeprowadzone powtórnie. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
przeprowadzenia wszystkich głosowań w trybie imiennym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 

obrad oraz poinformowała, aby radni zabierali głos poprzez system eSesja. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Ajchenlaub, zgłosiła 

wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 4 projektów uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Gliwicach skargi z dnia 2 stycznia 2023 roku wraz z odpowiedzią na skargę; 

2. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku o udostępnienie informacji publicznej 
do rozpatrzenia Burmistrzowi Miasta Poręba według właściwości rzeczowej, 

3. Projekt uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1; 
4. Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia Burmistrzowi Miasta 

Poręba według właściwości rzeczowej. 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że projekty uchwał oraz stanowiska komisji zostały 
radnym przesłane w dniu 27.01.2023r.. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego 
Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi z dnia 2 stycznia 2023 roku wraz z odpowiedzią 
na skargę.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku o 
udostępnienie informacji publicznej do rozpatrzenia Burmistrzowi Miasta Poręba według 
właściwości rzeczowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Szkoły 
Podstawowej Nr 1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia 
Burmistrzowi Miasta Poręba według właściwości rzeczowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 

obrad. 
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Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba, zgłosił wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 

3 projektów uchwał: 

 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLV/477/22 Rady Miasta Poręba z dnia 

19 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2023 rok. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok; 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na 

lata 2023-2031; 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLV/477/22 
Rady Miasta Poręba z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 
Poręba na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 
2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Poręba na lata 2023-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
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Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w porządku 

obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr 4.d., 4.e., 4.f., 4.g., 4.h., 4.i., 4.j. 

Porządek obrad po zmianach: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XLV sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2020 – 2023; 
b) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 
Mieszkaniowej SIM Zagłębie sp. z o.o. z siedzibą w Sosnowcu. 
c) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy. 
d) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi z dnia 2 
stycznia 2023 roku wraz z odpowiedzią na skargę; 
e) przekazania wniosku o udostępnienie informacji publicznej do rozpatrzenia Burmistrzowi 
Miasta Poręba według właściwości rzeczowej; 
f) skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1; 
g) przekazania petycji do rozpatrzenia Burmistrzowi Miasta Poręba według właściwości 
rzeczowej; 
h) zmiany Uchwały nr XLV/477/22 Rady Miasta Poręba z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2023 rok. 

i) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok; 

j) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2023-2031; 

5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 

 

 

2. Zatwierdzenie protokołu z XLV sesji Rady Miasta Poręba. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z XLV Sesji Rady 

Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 19 grudnia 2022 roku został przesłany radnym drogą 

elektroniczną, a także był wyłożony w Biurze Obsługi Rady Miasta.  

W związku z tym, iż nie wpłynęły uwagi w regulaminowym terminie, przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia protokołu z XLV sesji Rady Miasta Poręba. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
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Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 
międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej oraz oddała głos Burmistrzowi Miasta 
Poręba.  

Burmistrz Miasta uzupełnił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym o kolejne 

tematy (Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik 

do protokołu.) 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:23:06). 

Burmistrz Miasta Poręba zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Radna Ewelina Janeczek zadała pytanie w sprawie spotkania z Panem Głowackim odnośnie 

oświetlenia.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra:  
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:27:47). 

Radna Ewelina Janeczek zadała pytanie w sprawie spotkania w Starostwie Powiatowym w 
Zawierciu w celu podpisania listu intencyjnego w sprawie utworzenia lokalnego partnerstwa 
do spraw sprawie wody w powiecie zawierciańskim, które odbyło się 4 stycznia. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra:  
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:29:05). 
 
Radna Ewelina Janeczek zadała pytanie w sprawie spotkania w Starostwie Powiatowym w 
sprawie transportu publicznego, które odbyło się 5 stycznia. 
 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra:  
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:30:12). 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej zadała pytanie w sprawie spotkania 
dnia 13 stycznia z firmą Media365.pl. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra:  
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:38:07). 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej poprosiła o powiedzenie kilku słów na 

temat otwarcia jadłodzielni.   

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Jest to inicjatywa naszej lokalnej 
społeczności. Dziękuję Wiceprzewodniczącemu Rady Miasta Poręba Tomaszowi Turkowi za 
włożoną pracę. Obsługę jadłodzielni będzie prowadził MOPS Poręba. Obiekt jest 
monitorowany. 
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4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2020 - 2023 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, iż głosowanie odbywa się w trybie tajnym. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Sosnowcu na 
kadencję od 2020 - 2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVI/493/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

b) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej SIM Zagłębie sp. z o.o.z siedzibą w Sosnowcu 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radna Jolanta Łakomska poprosiła o podanie daty powstania SIM Zagłębie Sp. z o.o. 

Kierownik Referatu Nieruchomości Kamil Kowalik powiedział, iż data wpisu do KRS to 7 
grudnia 2021r., później dodawano nowych członków do spółki. 

Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran dodała, że spółka przez pewien czas jest spółką w 
organizacji.  
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 
Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 
Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej SIM Zagłębie sp. z o.o.z siedzibą w Sosnowcu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVI/494/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

c) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych 

umów dzierżawy 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 
kolejnych umów dzierżawy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVI/495/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

d) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi z 

dnia 2 stycznia 2023 roku wraz z odpowiedzią na skargę 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 27.01.2023r. 
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Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:57:07) 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Pytanie zadała Radna Jolanta Łakomska: Czy wyczerpano wszystkie możliwości? Czy w 
pierwszej kolejności nie powinno być skierowane przez komisję wezwanie do skarżącego? 
Odpowiedzi udzielił Radca Prawny Michał Szachnitowski: Nie, to pismo jest skierowane do 
sądu i WSA sam dobierze sobie terminy. Nie wiadomo, czy ta sprawa dostanie w ogóle dalszy 
bieg.  
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:00:02) 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Gliwicach skargi z dnia 2 stycznia 2023 roku wraz z odpowiedzią na skargę.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, BRAK GŁOSU: 

0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jolanta Łakomska 

 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVI/496/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

e) przekazania wniosku o udostępnienie informacji publicznej do rozpatrzenia 

Burmistrzowi Miasta Poręba według właściwości rzeczowej 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 27.01.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:03:21) 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przekazania wniosku o udostępnienie informacji publicznej do 
rozpatrzenia Burmistrzowi Miasta Poręba według właściwości rzeczowej.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVI/497/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

f) skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 27.01.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:07:03) 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVI/498/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

g) przekazania petycji do rozpatrzenia Burmistrzowi Miasta Poręba według 

właściwości rzeczowej 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 27.01.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:09:53) 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia Burmistrzowi Miasta Poręba 
według właściwości rzeczowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVI/499/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

h) zmiany Uchwały nr XLV/477/22 Rady Miasta Poręba z dnia 19 grudnia 2022 

roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2023 rok 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez Skarbnika 

Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym drogą 

elektroniczną dnia 27.01.2023r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLV/477/22 Rady Miasta Poręba z dnia 19 
grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Marek 

Miśta, Tomasz Turek 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 

 

Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVI/500/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

i) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez Skarbnika 

Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym drogą 

elektroniczną dnia 27.01.2023r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Marek 

Miśta, Tomasz Turek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 

 

 

Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVI/501/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

j) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2023-2031 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez Skarbnika 

Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym drogą 

elektroniczną dnia 27.01.2023r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 
2023-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Marek 

Miśta, Tomasz Turek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 

 

Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLVI/502/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

5. Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie swoich 

interpelacji i zapytań.  

Z uwagi na brak interpelacji zamknięto punkt 5. 
 
 
6. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję jaka wpłynęła do Rady 
Miasta: 
W dniu 20 grudnia 2022 roku: 
- wpłynęła opinia dotycząca zdalnego trybu obradowania z dnia 20.12.2022r. (RKP 3581) 
 
W dniu 23 grudnia 2022 roku: 
- wpłynęło pismo od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Katowicach z dnia 16.12.2022r. 
(RKP 4415) w sprawie kandydata na ławnika. 
 
 
W dniu 29 grudnia 2022 roku: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego z dnia 23.12.2022r. (RKP 4473) dotyczące zwrotu 
skargi z dnia 13.10.2022r. w związku z rozstrzygnięciem nadzorczym. 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego z dnia 29.12.2022r. (RKPE 3671) w sprawie 
rozstrzygnięcia nadzorczego. 
 
 
W dniu 31 grudnia 2022 roku: 
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- wpłynęło sprawozdanie w zakresie przyznanych i zrealizowanych uprawnień do najmu 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Poręba. 
 
 
W dniu 3 stycznia 2023 roku: 
- wpłynęła skarga na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba oraz Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej z dnia 02.01.2023r. (RKP 26). 
 
 
W dniu 5 stycznia 2023 roku: 
- wpłynął wniosek o udzielenie informacji publicznej z dnia 03.01.2023r. (RKP 67). 
 
 
W dniu 17 stycznia 2023 roku: 
- wpłynęło sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok. 
 
 
W dniu 18 stycznia 2023 roku: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego z dnia 18.01.2023r. (RKPE 226) dotyczące 
wszczęcia postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały 
XLV/483/22 Rady Miasta Poręba z dnia 19 grudnia 2022r. 
 
 
W dniu 19 stycznia 2023 roku: 
- wpłynęła skarga na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w Porębie z dnia 12.01.2023r. (RKP 
213). 
- wpłynęła petycja w sprawie zwiększenia świadomości prawnej dotyczącej transplantacji 
wśród lokalnej społeczności (RKP 238). 
 
W dniu 20 stycznia 2023 roku: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego z dnia 20.01.2023r. (RKPE 260) w sprawie 
rozstrzygnięcia nadzorczego. 

 
 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej przedstawiła terminy posiedzeń Komisji w 
miesiącu lutym 2023 roku: 

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Komisja Gospodarki i 
Ochrony Środowiska 
 

20.02.2023 
(poniedziałek) 

08:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 
Tryb hybrydowy 

Komisja Rewizyjna 
 
 

20.02.2023 
(poniedziałek) 

 

13:30 
 
 

MOK w Porębie – sala nr 
28 
Tryb hybrydowy 

Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji 
 

21.02.2023 
(wtorek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 
Tryb hybrydowy 

Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej 

21.02.2023 
(wtorek) 

13:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 
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 Tryb hybrydowy 

Sesja Rady Miasta  27.02.2023 
(poniedziałek) 

09:00 Tryb zdalny 

 
 
Pytanie zadał Radny Jarosław Machura: Czy jest podpisana umowa z zarządem powiatowym 
dróg w Zawierciu odnośnie odśnieżania ulicy Chopina? Nasze służby odśnieżają tą ulicę. 
 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: To incydentalne zdarzenia, 
udzielę informacji w terminie kilku dni. 
 
Głos zabrał Radny Powiatowy Karol Hadrych: Wszystkie sprawy związane z ulicą Chopina są 
na bieżąco zgłaszane do Centrum Usług Wspólnych pod kątem odśnieżania, jak i koszenia, 
napraw. 
 
Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra dodał, iż jest winien Radnemu Machurze odpowiedź 
na pytanie o ilość zgłoszeń uszkodzeń samochodów na drogach gminnych – były łącznie 3 
zgłoszenia, dotyczyły ulicy Leszczynowej i Baśniowej. 
 
Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra przedstawił sytuację demograficzną Miasta Poręba. 
Rok 2022 był najgorszym w historii gminy pod względnym urodzeń (46 urodzeń, 130 
zgonów). Przedstawił również działania mające na celu zwiększenie atrakcyjności Miasta dla 
osób młodych 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:27:50) 

 
Przewodnicząca Rady Miasta Poręba zwróciła uwagę, że potrzeby osób w starszym wieku 
również są zaspokajane. 
 
Radny Przemysław Kiliański powiedział, że kolej raczej nie poprawi sytuacji. Zasugerował, 
aby zbadać, ilu mieszkańców przybyło/ubyło. Młodzi ludzie mają dostęp do wielu informacji, 
porównują takie sprawy, jak: dofinansowania do posiłków, darmowe żłobki, dobrą 
komunikację itd. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra nawiązał do spotkania w sprawie wysypiska, które 

odbyło się na Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska. Podjęto kroki celem spotkania z 

Prezydentem Zawiercia, aby ustalić, w jaki sposób będą przepływać informacje dotyczące 

funkcjonowania składowiska odpadów, aby w przyszłości nie nawarstwiały się problemy.  

Radna Jolanta Łakomska powiedziała, że po komisji Prezes ZGK wziął sobie nasze uwagi do 

serca, gdyż już 25 stycznia mieszkańcy ulicy Armii Krajowej otrzymali pisma z informacjami, 

jak można zgłaszać uwagi. Wyraziła również swoje zdanie na temat braku atrakcji dla 

młodzieży, wobec czego młodzież gromadzi się na terenie MOSiRu. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że wkrótce zostanie oddany do użytku 

młodzieży Klub Integracji Międzypokoleniowej. Planowany jest remont ORLIKA , a w 

przyszłości budowa pumptrack. 

Głos zabrał Radny Przemysław Kiliański, powiedział, że „basen” zawsze był centrum spotkań i 

należy się skoncentrować na jego remoncie. 
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Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że Klub Jedność i Przyszłość złożył w tej sprawie 

interpelację. 

 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów porządku 

obrad – zamknęła obrady XLVI sesji Rady Miasta Poręba VIII kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

 

Elżbieta Kołodziej 

 

Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się w Biurze 

Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/34238/nagranie.htm 

 
 
  


